

## 《中華字經》識字課程

《中華字經》共分為四冊書,每冊 1000 字,全冊共 4000 個漢字。內容分為天文、地理、人倫、大道、政治、經濟、歷史、文化、科技、體育……等五十類經典知識。前二冊以識字為主,閱讀為輔,後兩冊以閱讀為主,識字為輔,我們主要教授前二冊,共包括 2000 個最為常用的漢字(整個小學 6 年共學習 1800 個漢字),所以學會這 2000 個漢字足以滿足兒童整個小學階段的閱讀需求。

《中化字經》課程主要是通過伴奏的吟唱模式讓兒童在愉快的音樂背景中將漢字誦讀出來。全文四字為一句,二句為一韻,誦讀起來朗朗上口,老師通過閃卡、點字朗讀,正音歸韻帶領兒童一起誦讀,在愉快有趣的課堂中自然熟讀、記憶,全無壓力,從中提高兒童辨字、辨音的能力,識字量和記憶力同時得到提高,對兒童超越識字關快速進入閱讀打下堅實的根基,早日領略中文世界的奇妙。

試堂費: \$378 (平日) / \$398 (星期六)

## **KinderU Zijing Literacy Programme**

Zhonghua Zijing is comprised of 4,000 Chinese characters, divided into 4 volumes, each containing 1000 characters. It covers sections of astronomy, geography, human relations, general principles, politics, economics, history, culture, science and technology, physical culture and many more, totaling up to 50 different interesting topics. We use the first 2 volumes to teach students to recognise different characters. Then we proceed to teach students to read text with volumes 3 and 4. In the curriculum we mainly focus on teaching volume 1 and 2, which consists of 2000 commonly used words (6 years of Primary School education teaches around 1800 words), therefore learning these 2000 words is more than a child's Primary School education development.

Zhonghua Zijing is taught with a chanting method and a variety of fun games. Our students will learn how to read the characters with a lively musical background. They will start with reciting four-word phrases in rhymes as they chant – then gradually recognising the words while fun games are played. When learning becomes interesting, it improves the students' ability to differentiate words and sounds, thus improving their memory in-take. A child will build a strong foundation for reading and experience the joy of reading Chinese.

**Trial Fee:** \$378 (Weekday) / \$398 (Saturday)

